
Sem Matej Pintar, star sem 46 let, sem poročen, oče dveh otrok in živim v 

Števerjanu. Po poklicu sem učitelj. Od leta 1998 poučujem na Dvojezični 

osnovni šoli Pavel Petričič v Špetru (UD). 

 Od otroških let sem bil vedno član domačega društva F.B. Sedej in to kot 

pevec v zboru, gledališki igralec, kot član odbora za organizacijo Festivala 

narodno-zabavne glasbe, in nenazadnje kot predsednik društva SKPD F. B. 

Sedej. 

Iz lastnih izkušenj sem trdno prepričan, da imajo trenutno slovenska šola, 

delovanje slovenskih kulturnih in športnih društev v Italiji glavno vlogo pri 

ohranjanju jezika in narodne identitete. Sinergija  slovenskih javnih ustanov 

in društev, ki so aktivna na teritoriju,  na to še potencirano učinkujejo. Kljub 

temu, pa  to ne vedno zadostuje. Večkrat je potrebna dodatna pomoč, ki jo 

ima vloga politike. 

Ker verjamem, da je Slovenska skupnost stranka, ki je najbližja tem 

potrebam in zahtevam, sem se odločil, da pripomorem k izvolitvi 

slovenskega predstavnika v Deželni svet Furlanije Julijske krajine. 

 

 

Sono Matej Pintar, ho 46 anni, sono sposato, padre di due figli e vivo a San 

Floriano del Collio / Števerjan. Di professione sono un insegnante. Dal 1998 

insegno presso la scuola elementare bilingue Pavel Petričič a San Pietro al 

Natisone / Špeter (UD). 

Fin dall'infanzia sono sempre stato membro del circolo locale F.B. Sedej, 

come cantante nel coro, come attore del gruppo teatrale, come membro del 

comitato per l'organizzazione del Festival della musica popolare slovena e, 

come ultimo ma non meno importante, come presidente del circolo SKPD 

F. B. Sedej. 

In base alla mia esperienza, sono fermamente convinto che attualmente le 

scuole slovene e le attività delle associazioni culturali e sportive slovene in 

Italia svolgano un ruolo importante nel preservare la lingua e l'identità 

nazionale. In questo ha un effetto ancora più forte la sinergia delle istituzioni 

pubbliche e delle società slovene attive sul territorio. Tuttavia, questo non è 

sempre sufficiente. Molte volte è necessario un ulteriore aiuto, che è il ruolo 

della politica. 

Poiché ritengo che il partito della Slovenska skupnost sia il partito più vicino 

a queste esigenze e richieste, ho deciso di contribuire all'elezione di un 

rappresentante sloveno nel Consiglio regionale del Friuli Venezia Giulia. 


